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В статье исследуются основные направления концепции оценки функций нало-

говой службы, которые могут быть использованы при эффективном формирова-

нии налоговой системы в Республике Армения. Основные направления оценки 

функций налоговых служб направлены на решение существующих управленчес-

ких проблем в налоговой системе Республики Армения. Решение управленческих 

проблем в налоговой службе, безусловно, повысит эффективность управления на-

логовой системой, что повлияет на налоговую политику. С этой точки зрения кон-

цепция оценки функций налоговых служб является основным документом, основ-

ные направления которого нацелены на решение управления налоговой системой. 
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The article examines the main directions of the concept of assessing the functions of the 

tax service, which can be used in the effective formation of the tax system in the 

Republic of Armenia. The main directions of evaluation of tax services' functions are the 

main guidelines that are aimed at solving the existing management problems in the tax 

system of the Republic of Armenia. Solving the management troubles in the tax service 

will definitely increase the efficiency of the tax system management. From this point of 

view, the concept of evaluation of the tax services' functions is the main document, the 

main directions of which are aimed at solving the management problems.  


